
Notulen mr-overleg 21-11-2023 
Aanvang: 19.00 -20.30 uur   
Locatie: Online  
Aanwezig: Bart, Helmuth, Sigrid, Els, Lucinda en Marjolein 
 

1. Opening 
  Fijn dat we er allemaal zijn (alleen is Tjallina is helaas ziek).  
 
2. Notulen 3 oktober  
- Lucinda geeft aan dat ze niet de notulen kan inzien, zij mist een kopje. 
Sigrid geeft haar het e-mailadres van Bob (onze nieuwe ICT-er).  
- Helmuth vult de notulen verder aan. De schoonmaak zou aangescherpt 
worden, inmiddels zijn er 2 schoonmakers op gezet, dit werkt veel 
effectiever.  (Els geeft aan dat de kleutergymzaal afgelopen maandag vol 
met prut lag - dit wordt aan Yvon doorgegeven). Het waterlek in de 
gymzaal is verholpen. Lekkage in het schoolgebouw lijkt ook gevonden 
en verholpen te zijn.  
 
3. Mededelingen/ingekomen stukken/OWG/MR mail  

- geen ingekomen mail MR  
- geen zaken vanuit OWG 

 
4. Directiezaken/Mr-zaken   

a. Kascontrole  
Controle was samen met Mark Woudstra, Helmuth en Bart. Alles was 
goed voor elkaar en de benodigde documenten compleet. 
Ouderbijdrage besproken, ziet er nu positief uit, aangezien de bijdrage 
van Scagontheater door school nu betaald wordt en nieuwe leerlingen 
die halverwege het jaar komen, half schoolgeld betalen (dit was 
voorheen niet het geval). In maart komt de ouderbijdrage weer ter 
sprake.  

 
b. Schoolplan  

Mooi stuk over De Ark; plannen en visie. Geen op- of aanmerkingen 
verder. Bart vraagt na of we nu toestemming moeten geven of dat dit 
alleen ter inzage was.  
 



 
 

c. Voorlopige begroting  
Dit punt schuift door naar de volgende vergadering aangezien Tjallina er 
niet is.  

 
5. Team en schoolzaken    

a. Boekenweek  
Was een groot succes! De avond was geslaagd, druk bezocht en erg goed 
ervaren door ouders. Ook positief was het boek verkooppunt van 
Plukker, er zijn veel boeken verkocht! 
 

b. Lopende thema’s  
 Ons nieuwe thema is: ‘Door weer en wind’, zodat dit mooi aansluit op  

de  
(komende) feestdagen. De midden- en bovenbouw richten zich op het 
maken van een weerbericht en alles wat daarbij komt kijken. Ook de 
onderbouw is hiermee enthousiast aan de slag gegaan. Tussendoor 
hadden we ook nog de week van Respect, waarbij groep 7/8 ook een 
gastspreker in de klas had, die kwam vertellen over zijn visuele 
beperktheid.  
De lichtjesavond op school was echt op 11 november, waarbij school 
weer open was en de kinderen langs konden komen om te zingen, hun 
lampion te laten zien en wat lekkers te halen. Zelfs door kinderen van 
andere scholen werden we bezocht. Ouders geven aan dat ze de 
lichtjesavonden op school niet missen en dit een leuk alternatief vinden.  
 
6. Vergaderdatum vaststellen  
Volgende vergadering: dinsdag 23 januari om 19.00 uur op De Ark  
 
7. Rondvraag  

- Lucinda: de website loopt erg achter, groepen met leerkrachten 
kloppen niet etc. We nemen dit mee naar Tjallina.  

- Volgende keer vragen we Tjallina het beplantingsplan/ drainage 
op het schoolplein nog even verder toe te lichten.  
 


